



Cookie Policy

Cookie 政策

FOMI TRADING TECHNOLOGY LTD

FOMI 交易科技有限公司



Contents 目录

1. Introduction 简介.....	3
2. General 通则.....	3
3. Cookie Types 公司网站的 Cookie 类型	4





1. Introduction 简介

Fomi Trading Technology Ltd is a company incorporated in Marshall Islands under registration no. 73515 having its registered address at Trust Company Complex, Ajeltake Road, Ajeltake Island, Majuro, Marshall Islands MH96960 (hereinafter, the “**Company**”).

Fomi 交易科技有限公司在马绍尔群岛共和国注册成立,其注册编号为 73515,注册地址位于 Trust Company

Complex, Ajeltake Road, Ajeltake Island, Majuro, 马绍尔群岛, 邮编: MH96960 (以下简称“**公司**”)。

The Company is an investment firm operating as an international foreign exchange broker under the provision of the applicable law.

公司是根据适用法律的规定成立的一家投资公司,作为国际外汇券商经营业务。

2. General 通则

The Company’s website uses cookies to identify and distinguish visitors using Company’s website, ensure the website’s efficiency and security, and provide the Company with marketing information in relation to the visitors of the website.

公司网站使用 cookies (信息记录程序) 来辨认并区分使用公司网站的游客,以确保网站的高效率与安全

运行,同时也为提供与网站访客相关的市场信息。

Cookies are small files of letters and numbers which are placed on your browser or the hard drive of your computer or mobile device, if you agree. Cookies contain information that is transferred to your computer’s hard drive. This helps us to improve our website and possibly prepare customized web pages for users as well as maintaining efficiency when browsing through the website.

在获得你的许可后, Cookies 这些小型字母和数字文件,位于你的浏览器中,或者你电脑的硬盘驱动器,

或者是移动设备中。 Cookies 包含会向你的电脑硬驱传输的信息。这能帮助我们改善网站,为用户尽可能

提供更客制化的网页,并保持用户在浏览网站时的效率。

The Company’s website issues cookies once the user visits the website, and allows participation in interactive features of Company’s services, if the user chooses to do so. The user has the option to change the settings of the browser to decline cookies. If the user chooses to enable settings to block all cookies (including essential cookies) this may limit access to all or parts of Company’s website.



用户访问公司网站, cookies 就会开始生成, 并允许公司服务的互动特色也参与进来, 前提是用户选择了这样的互动。用户可自主调整浏览器设置来拒绝 cookies。如果用户选择开启封锁所有 cookies 对的设置 (包括核心 cookies) , 这可能会导致部分或者所有公司网站的访问受限。

Cookies used by the Company collect anonymous information in order to improve our website services. The cookies used do not collect or save any personal information of the visitor. Therefore, the visitor's personal data are fully protected.

公司所使用的 cookies 收集匿名信息, 以更好地改进我们网站的服务。Cookies 将不会收集或者保存任何个人信息。因此, 访客个人数据在这里受到周全保护。

The Company's cookie disclosure provides the user with information on which cookies are set when you visit the Company's website and how to reject or delete those cookies.

公司的 cookie 披露会告知用户, 你在访问公司网站时, 有哪些 cookies 生成了, 以及如何拒绝或者删除这些 cookies。

Please note that not all the cookies on our sites are set by us. Please see the section below on third party cookies.

请注意, 并非所有 cookies 都是由我们网站生成的。请查看以下有关三方 cookies 的部分。

3. Cookie Types 公司网站的 Cookie 类型

Strictly necessary cookies 严格必要 cookies

These are cookies which are necessary for the operation of our website. They include, for example, cookies that enable you to log into secure areas of our website, once you log out the cookie will be disabled.

这些 cookies 对于我们网站的运作来说必不可少。比如包括你用于安全登陆进我们网站的 cookie, 一旦你登出, 这个 cookie 将会被禁用。

Analytical cookies 解析 cookies

They allow us to recognise and count the number of visitors, what sections did the visitors visited, how they found our website, etc. This helps us to improve the way our website works, by ensuring that users can easily navigate through the website.



这些 cookies 用于辨认和计量网站的访客数量、这些访客访问了那些部分，等等。这能帮助我们通过确保用户良好的导航体验，来改善网站的工作模式。

Functional cookies 功能性 cookies

These are used to recognise you when you revisit our website. The cookies will enable us to personalise our content for you, greet you by name and remember your preferences, for example, your choice of language, region, time zone and other information stored when you registered.

这些 cookies 用于辨认你再次访问我们网站的时间。他们会帮助生成针对用户个人的网站内容，以你的名字向你问好，记住你的偏好，包括你的语言选择，地区，时区以及其他你在注册时所填写的信息。

Third Party cookies 第三方 cookies

These cookies are set by other websites who place cookies on the visitor's computer. Such cookies may be placed when you visit other websites, and Fomi Trading Technologies Ltd does not control the distribution of these cookies.

这些 cookies 是由其他存在于访客电脑上的网站生成。这些 cookies 可能是在你访问其他网站时放置进你的浏览器的。Fomi Trading Technologies Ltd 无法控制这些 cookies 的分布与生成。

COOKIE NAME COOKIE 名称	DESCRIPTION 描述	MORE INFORMATION 更多信息
_fxmclientarea	Cookie for Client Area 客户区域 Cookie	Store the info about last username used to Log-In to the client area if requested by the user. 若客户同意，保存客户用于登陆进入客户区域时，最后一次使用的用户名信息
fxmca_lf	Cookie for IB reference IB 参考 Cookie	Store the last valid IB reference number. 保存最后一次有效的 IB 参考数字

Google Analytics Google 分析



We utilize Google Analytics that uses cookies to track website visitors and their behaviour. By doing so, we can tailor the experience of our site to your preferences. The data created by the cookies is stored by Google and it is later utilized by it to assess the use of our site, and to generate reports on the activity of the site or internet.

我们使用 Google Analytics ， 利用 cookies 来追踪网页访客和他们的行为。这样做让我们能够根据你的偏好在定制独特的浏览体验。Cookies 产生的数据由 Google 存储， 将会稍后用于其评估我们网站的使用情况， 并生成网站或者网络的活动报告。

Don't want to be tracked by Google Analytics? Please visit:

不想被 Google Analytics 追踪? 请访问:

<http://tools.google.com/dlpage/gaoptout>

Manage your Cookies 管理你的 Cookies

A few cookies are erased when you close down your program. Others have been put away and stay on your gadget until they terminate or you erase them physically. These are called persistent cookies.

当你关闭程序时， 部分 cookies 会被移除。其他的则会被保存在你的设备上， 直到他们自身失效， 或者你手动清除。这些被称为持久性 cookies。

Most web programs, (for example, Microsoft Internet Explorer, Mozilla Firefox, Google Chrome, Apple Safari) are set to acknowledge cookies. They additionally permit you to control your cookie settings and to erase/obstruct any cookies effectively put away on your gadget. Your program's "help" capacity will let you know how to do this.

大多网络程序, (比如, 微软的 IE 浏览器, 火狐浏览器, 谷歌 Chrome 浏览器, 苹果的 Safari 浏览器) 都会获取 cookies。这些程序都允许你管理自己的 cookies 设置， 并能有效清除/禁用任何放置在你设备上的 cookies。在“帮助”一栏中， 你能知道具体该怎么做。

As mentioned, cookies are frequently used to empower and enhance certain capacities on the site. In the event that you decide to switch certain cookies off, it is prone to influence how our site functions.

正如上文所提到的， cookies 经常用于丰富或者加强网站的功能。如果你决定要把某些 cookies 关闭， 这是有可能影响到我们网站正常功能的执行的。